
Výbor mestskej časti č.:    4 Klokočina 

Predseda VMČ:     Pavol Obertáš 

Sekretárky výboru:     Lucia Vojtechová, Ing. Tatiana Kilianová 

___________________________________________________________________________ 

Z á p i s n i c a 

z rokovania výboru mestskej časti č. 4 Klokočina, zo dňa 20.11.2023 o 15,30 h v Dome 
Matice slovenskej, Dolnočermánska ul. 

1) Otvorenie  
2) Hosť 
3) Žiadosti o stanovisko 
4) Odpovede na pripomienky 
5) Rôzne 
6) Pokyn na referát organizačný 

 

Rokovania výboru mestskej časti Klokočina sa zúčastnili členovia výboru  podľa 
prezenčnej listiny. Rokovania sa zúčastnili: p. Obertáš, p. Dubaiová, p. Ajdariová, p. Šmigová, 
p. Hosťovecký,  p. Rácová, p. Štefák, p. Volek, p. Vereš,  p. Mesároš. 

Ospravedlnení: p. Bratová,p. Dovičovič, p. Hollý, p. Bene 

K bodu 1) Otvorenie a schválenie programu 

     Zasadnutie otvoril predseda VMČ pán Obertáš, ktorý privítal členov výboru a oboznámil 
ich s programom rokovania.  

K bodu 2) Hosť 

 Na zasadnutie  VMČ prišiel p. Kertes za občanov bytového domu Baničova 2, so svojimi  
požiadavkami: 

 Na Novomeského ulici od č. 75 je široký chodník, nevyužívaný, ak by bol upravený 
mohli by po ňom ľudia chodiť bezpečne, ak by sa zúžil, rozšírila by sa cesta a mohli by 
potom vzniknúť ďalšie parkovacie miesta a veľké vozidlá NKS by nemali problém 
prechádzať ulicou pri vývoze odpadu. 
VMČ žiada odbor dopravy o vyjadrenie, či na Novomeského ulici spĺňa šírkové 
parametre na parkovanie a jednosmernú premávku. 

 Prečo sa nečistia ulice, treba odtiahnuť autá, ktoré tomu bránia? 
p. Obertáš mu na to odpovedal:  VMČ žiadalo p. prednostu o vypracovanie možného 
návrhu na riešenie odťahu automobilov pri blokových čisteniach a obnove vodorovného  
dopravného značenia, aby sme vedeli, či je možnosť právne  riešiť túto situáciu 
odťahom. 

 Prístupový chodník ku vchodom k Baničova 2-8 je potrebné opraviť, kde je to treba 
nahlásiť, keď je vlastníkom  mesto Nitra: 



VMČ navrhuje žiadateľovi preveriť u správcu bytového domu v rámci 
kolaudačného rozhodnutia, komu patrí prístupový chodník. V prípade, že sa 
preukáže, že chodník je majetkom mesta Nitra, potom zaslať požiadavku. 
 

 Ohľadne výsadby stromov namiesto vypílených topoľov – tu  p. Kertes žiadal aj p. 
Šterdasovú o náhradnú výsadbu, ktorá mu povedala, že je možné túto uskutočniť na 
jeseň, ale už je zima a výsadba sa neuskutočnila. 
VMČ žiada o stanovisko p. Šterdasovú o stanovisku k náhradnej výsadbe stromov, 
za vypílené topole na Baničovej ulici. 

 
K bodu 3) Žiadosti o stanovisko 

1. Zaslanie návrh z OD na umiestnenie nabíjacích staníc na pripomienkovanie. Predmetný 
projekt vznikol z dôvodu možnosti čerpania finančných prostriedkov z externých 
zdrojov. Stanice sú umiestnené v blízkosti trafostaníc z dôvodu infraštruktúrnych 
požiadaviek. 
Čo sa týka  parkovacích mobilných nabíjacích staníc VMČ nesúhlasí za podmienok 
úbytku existujúcich parkovacích miest bez náhrady. 

             Hlasovanie za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 

K bodu 4) Odpovede na pripomienky 

1. SMS – požiadavka o doručenie do najbližšieho VMČ správu z monitoringu kanalizácie 
a návrh riešenia vo veci odstránenia závady odtokového kanálu kanála na dažďovú vodu 
na ul.  Alexyho, vchod č.10-12.  Na základe správy z monitoringu kanalizácie musí 
mesto opraviť respekt. vymeniť prepadnutú časť kanalizácie.  
VMČ berie informáciu na vedomie. 
 

2. SMS – žiadosť o odstránenie stĺpu pred ZŠ sv. Marka. Zisťuje sa vlastník predmetného 
stĺpika. 
VMČ berie informáciu na vedomie. 
 

3. SMS – požiadavka o harmonogram  blokového čistenia a zaslanie návrhu zlepšenia 
efektivity čistenia komunikácií a chodníkov. Uznesenie nesplnené 
VMČ opätovne žiada SMS predložiť harmonogram blokového čistenia  a zaslanie 
návrhu zlepšenia efektivity čistenia komunikácií a chodníkov. 
 

4. OŽP -  požiadavka na ostrihanie konárov na Pezinskej ulici, ktoré bola postúpená zo 
SMS. Vo vegetačnom kľude sa stromy neorezávajú, práce budú zabezpečené vo 
vegetačnom  období rok 2024. Orezávanie sa vykonáva v zmysle poradovníkov došlých 
žiadostí. 
VMČ berie informáciu na vedomie. 
 

5. OM – pripomienka vo veci upozornenia na ohrozujúci stav schodiska OC Sandokan na 
Jurkovičovej ulici v Nitre na Klokočine. Bolo upozornené Obchodné centrum 
Klokočina, družstvo listom - p. Valenta, na aktuálny stav schodiska s odporučením na 
zabezpečenie nevyhovujúceho technického stavu. 
VMČ berie informáciu na vedomie. 

 

 



K bodu 5) Rôzne 

1. p. Obertáš oboznámil členov o tom, že zadanie pre projektanta na PD rekonštrukcia 
Šúdolská ul. pôjde do konca novembra do verejnej súťaže. 

2. p. Obertáš pripomenul, že  akcia Mikuláš bude 09.12.2023, od 10.00h a požiadal 
členov o aktívnu účasť tejto akcie – je potrebné ešte doriešiť balíčky pre deti 

3. p. Rácová sa informovala o stretnutí k revitalizácii priestoru pred OC Sandokan.  
p. Obertáš informoval, že mu prišiel email, v ktorom bolo pozvanie v mene mesta 
Nitra na stretnutie, ktoré sa uskutoční v termínoch vo štvrtok 23.11.2023 v čase  od 
15.30 – 18.00 h a v piatok 24.11.2023 v čase od 14.00 do 16.30 hod. Bude sa konať 
na ZŠ Benkova v bloku A. Cieľom tohto workshopu je získať prehľad informácií od 
dôležitých inštitúcií v území a vlastníkov, či nájomcov v objekte OC Sandokan tak, 
aby budúce zadanie architektonickej súťaže čo najlepšie odpovedalo na ich záujmy, 
potreby a skúsenosti. Výstupy budú súčasťou podkladov architektonicky-
urbanistickej súťaže na verejné priestranstvá v okolí OC Sandokan na sídlisku 
Klokočina. Toto pozvanie preposlal všetkým členom VMČ. 
p. Rácová  - poznamenala, že ako poslanci, by sme sa mali viac angažovať (ak 
máme vyčlenené peniaze) použiť ich na rekonštrukciu školských jedální v ZŠ 
a výmenu vzduchotechniky na MŠ, aby sa do toho išlo. Bolo by vhodné sa zamerať 
na školské akcie. 
- zároveň mala pripomienku na ostrihanie kríku na rohu Čerešňovom vrchu, ktorý 
bol ostrihaný veľmi úsporne, zarovno chodníka, čo bráni  viditeľnosti pri 
vychádzaní áut doľava, vyjadrila nespokojnosť, že požiadavka nebola dostatočne 
splnená. 
- tiež poznamenala, že bola príjemne  prekvapená ako pekne je upravené  okolie 
stánkov na križovatke Dolnočermánska a Hviezdoslavova ul., ako aj výzor stánkov. 

4. p. Štefák – upozornil na problém so značením čiastočného parkovania na 
chodníkoch, a je potrebné nájsť spôsob, ako zlegalizovať parkovanie na  
Partizánskej ul. a tiež na Čermáni. 

5. p. Dubaiová – informovala členov, že s p. Sitkeyom riešia parkovanie  na ZŠ 
Benkova počas rodičovských združení, kedy je problém s parkovaním, vzájomne sa 
tam MV blokujú aj s rezidentnými obyvateľmi, ktorí  tam žijú, a počas združenia sa 
nedá vychádzať z vnútroblokov. Pán Sitkey mal stretnutie s riaditeľom ZŠ Benkova 
a dohodli sa, že min. 4x do roka by bola mimoriadne otvorená zadná brána počas 
rodičovského združenia – na toto riešenie bude požiadavka na odbor dopravy, aby 
navrhli vhodné dočasné značenie. 

6. p. Funta (hosť)  - za obyvateľov  ul. Petzwalovej 2 žiada o opravu chodníka 
z hľadiska bezpečnosti. 
VMČ žiada SMS o tvaromiestnu obhliadku na Petzwalovej ulici  2 (p. Obertáš) a to 
do najbližšieho  VMČ (04.12.2023) spolu so zaslaním stanoviska k oprave 
chodníku.  
 

 

 

 

 

K bodu 6) Požiadavky VMČ – pokyn pre referát organizačný     



1. VMČ opätovne  žiada SMS zaslať návrh zefektívnenia blokového čistenia na sídlisku 
Klokočina. 
Hlasovanie:  za: 10           proti:  0                       zdržal sa: 0 
 

2. VMČ žiada  odbor dopravy o vyjadrenie, či na Novomeského ulici spĺňa šírkové 
parametre na parkovanie a jednosmernú premávku. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

3. VMČ žiada o stanovisko p. Šterdasovú k náhradnej výsadbe stromov za vypílené topole 
na Baničovej ulici. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

4. VMČ žiada SMS o tvaromiestnu obhliadku na Petzwalovej ulici  2 ohľadom opravy 
chodníka kontaktovať p. Obertáša. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 
Najbližšie zasadnutie VMČ č 4  Klokočina  sa uskutoční dňa 4.12.2023 o 15.30 hod  
v Dome Matice slovenskej, Dolnočermánska ulica. 

 

V Nitre dňa  20.11.2023 

 

Pavol Obertáš, v.r. 

                                                                                    predseda výboru č. 4 Klokočina 

 

Za správnosť: 

Ing. Tatiana Kilianová, v.r. 
sekretárka  VMČ č.4 

 

 


